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نماینده یزد:
 طرح ساماندهی اتباع خارجی در 

نوبت رسیدگی در صحن مجلس 
شورای اسلامی است 

مجمع  رئیس  مقدم-  سیماصادقی  یزد- 
طرح  اینکه  به  با  اشاره  یزد  استان  نمایندگان 
رسیدگی  نوبت  در  خارجی  اتباع  ساماندهی 
صحن علنی مجلس شورای اسلامی است گفت: 
دولت هم لایحه تشکیل سازمان ملی مهاجرت 
را به مجلس ارائه کرده که پس از انجام مراحل 

کارشناسی، این ۲ طرح ادغام شد.
به  رسیدگی  جلسه  در  جوکار"   محمدصالح 
این مصوبه  افزود:  یزد  آبشور  محله  مشکلات 
جمله  از  خوبی  ظرفیت های  دارای  کمیسیون 
اتباع  از  کامل  اطلاعاتی  و  هویتی  بانک  ایجاد 
کفالت  پیشنهاد  همچنین  و  کشور  در  حاضر 
مطرح است که موضوعات آموزش، بهداشت و 

امنیت آنها را متقبل خواهد شد.
بیان  با  یزد  استان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
اتباع در شبکه  اینکه مطالبی که در خصوص 
های مجازی مطرح می شود کذب است افزود: 
ثبت نام دانش آموزان اتباع در مدارس به هیچ 
عنوان رایگان نیست و همان مبالغی که مدارس 
از دانش آموزان ایرانی دریافت می کنند، از اتباع 

نیز دریافت می شود.
جمع آوری آوار ناشی ازسیل سال گذشته و 
محله  های  کوچه  آسفالت  از وضعیت  بازدید 
آبشور توسط شهرداری و بازسازی و ترمیم آن 
طی ۱۵ روز، ساخت زمین چمن مصنوعی در 
شناسایی  مربوطه،  های  دستگاه  توسط  محله 
سرمایه گذار جهت ساخت مجموعه ورزشی در 
زمین ۲ هزار متر مربعی توسط ورزش و جوانان 

و معتمدین محله از مصوبات این جلسه بود.
بازدید از چاه های جذبی و رفع مشکل آن، 
رفع مشکل روشنایی خیابان شهیدان ادهمی و 
شهید دادرس در یک ماه آینده و تبدیل لامپ 
های گازی به ال ای دی توسط شرکت توزیع برق 
وخرید یک واحد مسکونی برای ایجاد پارکینگ 
برای  اعتبار  محله توسط شهرداری ،اختصاص 
بازسازی مساجد و تسهیلات اختصاصی برای 
دیگر  از  مسکونی  منازل  بازسازی  و  تعمیر 
مصوبات این جلسه بود. ۱۳۰ تا ۱۵۰ اتباع بیگانه 
در استان یزد وجود دارد. استان یزد یک میلیون 

و ۲۰۰ هزار جمعیت دارد.

پلمب سه واحد متخلف عرضه 
فرآورده های خام دامی در یزد

یزد-  سیماصادقی مقدم- مدیر کل دامپزشکی 
استان یزد گفت :طی فعالیت های نظارتی سه 
واحد عرضه فرآورده های خامی در یزد به دلیل 
پلمب  قانونی  و  بهداشتی  موارد  رعایت  عدم 
شدند و پرونده یک واحد به مراجع قضایی ارجاع             

داده شد.
روح الله حاتمی پور افزود: یکی از جنبه های 
دامپزشکی  اداره  فعالیت های  کلیدی  و  مهم 
شهرستان یزد تمرکز بر عرضه بهداشتی و قانونی 
فرآورده های خام دامی است که همکاران ما در 
اداره دامپزشکی شهرستان یزد همواره در حال 
پایش کیفیت بهداشتی و رعایت قانون در سطح 
تولید و عرضه فرآورده های خام دامی هستند و 
در این خصوص خطوط قرمزی نیز وجود دارد 
که لازم است کلیه فعالین این حوزه به آن پایبند 

باشند.
داد:  ادامه  یزد   استان  دامپزشکی  مدیر کل 
در روند نظارت نیز به طور معمول و روزانه با 
برخی از تخلف های جزئی که به صورت اتفاقی 
یا موردی رخ می دهد مواجه می شویم که عمدتا 
صورتجلسه  نهایت  در  و  راهنمایی  و  تذکر  با 
نسبت به کنترل آن اقدام می شود، اما اگر در 
واحدی  که  شود  مشخص  بعدی  پیگیری های 
به  بهداشتی  و  قانونی  فعالیت  چهارچوب  از 
طور مستمر عدول نموده و یا به دلیل فقدان 
زیرساخت مناسب حائز شرایط فعالیت نیست 
طبق قانون و با همکاری دیگر ارگان های مربوط 
نظیر سازمان تعزیرات حکومتی نسبت به حذف 
و معدوم سازی فرآورده های خام دامی فاسد و 
غیر قابل مصرف و یا پلمپ واحد متخلف اقدام 

خواهیم نمود.
روح الله حاتمی پور مدیر کل دامپزشکی استان 
واحد  یک  اخیر  موارد  در خصوص  گفت:  یزد 
فرآوری گوشت  در خصوص  فعالیت  دلیل  به 
مجوز  فقدان  دلیل  به  که  شد  شناسایی  مرغ 
پلمبواحد صورت گرفت و متصدی واحد نسبت 
به تهیه زیرساخت های ضروری و دریافت مجوز 
راهنمایی لازم را دریافت نمود، واحد دیگر نیز 
اقدام به عرضه گوشت دامی حاصل از کشتار 
غیرمجاز می نمود که طبق قانون از فعالیت آن 

جلوگیری به عمل آمد.

كارگاه پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی در شركت نفت و گاز 

مسجدسلیمان برگزار شد

های  آسیب  از  پیشگیری  آموزشی  کارگاه 
اجتماعی و جرایم اقتصادی با همکاری پلیس فتا 
فرماندهی انتظامی در شرکت بهره برداری نفت 

و گاز مسجدسلیمان برگزار شد.
در این کارگاه یک روزه که با همت اداره آموزش 
و با حضور جمع زیادی از کارکنان این شرکت 
برگزار شد مدرس مربوطه به تشریح سرفصل 

های این کارگاه پرداخت.
انتظامی  فرماندهی  فتا  پلیس  رییس 
مسجدسلیمان با اشاره به گسترش روز افزون 
امروز،  فناوری سایبری در زندگی  تکنولوژی و 
و  سایبری  های  کلاهبرداری  انواع  تشریح  به 
در  گفت:  و  پرداخت  آن  با  مقابله  راهکارهای 
شرایطی که خریدهای اینترنتی جزو جدایی ناپذیر 
زندگی امروز ما شده اند و اغلب کلاهبرداری ها 
از فضای حقیقی به فضای مجازی کوچ کرده اند 
می بایست با چشمانی باز و هوشیارانه در این 

مسیر قدم برداریم.
لزوم  بر  تأکید  با  داودی  الله  روح  سرهنگ 
بر فعالیت های فرزندان در  والدین  هوشیاری 
بر  کردن  کلیک  داشت:  اظهار  مجازی  فضای 
هر لینک ناشناس و نامعتبر می تواند تبعات 
منفی زیادی از قبیل هک کردن گوشی و سرقت 
اطلاعات شخصی به دنبال داشته باشد از این 
ضرورت دارد سطح آگاهی و دانش استفاده از 
فضای سایبری نزد والدین و فرزندان با استفاده 
از پیام های آگاهی بخش دستگاه های متولی از 

جمله پلیس فتا افزایش یابد.
وی در ادامه به بیان و تشریح برداشت های 
غیرمجاز و راه های مقابله با آن – اسمکینگ – 
خرید امن اینترنتی – فیشینگ و سایر جرایم و 

کلاهبرداری های مجازی پرداخت.

پایان تعمیرات  اساسی پالایشگاه  
گاز ایلام

ایلام- ابتکار -رئیس تعمیرات شرکت پالایش 
سال جاری  اساسی  تعمیرات   گفت:  ایلام  گاز 

مطابق با زمان مصوب به پایان رسید.
تعمیرات  اظهار داشت: در  مسعود مرشدی 
اساسی سال جاری، پس از آماده سازی تجهیزات 
فرایندی، بازرسی، تعمیر، نوسازی و تمیزکاری و 
تست بیش از پایان تعمیرات اساسی پالایشگاه 
گاز ایلامدو هزارو ۳۰۰ تجهیز مختلف مکانیکی، 
برقی و ابزاردقیقی، شامل ۵۰ تجهیز ثابت، 47 
تجهیز   ۳9۰ و  یکهزارو  مکانیکی،  دوار  تجهیز 
انواع  مورد  ابزاردقیقی، ۱8۰  تجهیز  برقی، 44۰ 
استرینرها،  انواع  مورد   ۲۰۰ حدود  و  شیرآلات 
لول گیج ها، ولو های زیر ۲ اینچ، کروژن کوپن ها 
و کیت های عایقی و حدود سکه و ۱۰۰ اینچ قطر 
خطوط،  تعمیر  جهت  جوشکاری  و  برشکاری 
تجهیزات و اجرای طرح های اصلاحی انجام شد.

رئیس تعمیرات شرکت پالایش گاز ایلام به 
انجام بخش قابل توجهی از انشعابات به تعداد 
میعانات  و  گاز  خطوط  گذاری  لوله  عدد،   4٧
و یوتیلیتی مورد نیاز پروژه فاز ۲ پالایشگاه در 
افزود:  و  کرد  اشاره  امسال  اساسی  تعمیرات 
علاوه بر انجام فعالیت های برنامه ریزی شده، 
به میزان ٣١ درصد فعالیت جدید در طول بازه 
شد  اضافه  مصوب  برنامه  به  تعمیرات اساسی 
که با تخصیص به موقع منابع و ملزومات، این 

فعالیت ها نیز انجام شدند.
ایلام  گاز  پالایش  شرکت  تعمیرات  رئیس 
فعالیت های  مهمترین  از  کرد:  تصریح 
صورت گرفته می توان به تعمیرات مشعل اصلی 
بستر های  مجدد  شارژ  و  تخلیه  پالایشگاه، 
کاتالیستی، بازدید و تعمیرات دیگ بخار فشار 
فرآیندی،  خطوط  از  بخشی  نوسازی  متوسط، 
بررسی  حفاظتی،  رله های  دوره ای  تعمیرات 
و  تعمیرات  ابزاردقیقی،  سوئیچ های  تست  و 
اجرای طرح های  و  انواع شیرآلات  کالیبراسیون 

اصلاحی اشاره کرد.
رئیس تعمیرات شرکت پالایش گاز ایلام یادآور 
شد: تعمیرات اساسی فاز یک پالایشگاه گاز ایلام 
اجرایی،  نفرساعت  هزار   8۰ از  بیش  صرف  با 
از ۲۳  روز،  به مدت ۲۵  پشتیبانی،  و  نظارتی 

شهریور ماه سال جاری آغاز شد.

محمد رضا هاجری در نطق پیش از دستور یکصد 
و سی و یکمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
گروه های  و  حماس  حماسه  اینکه  بیان  با  شیراز 
مقاومت فلسطین، نشان داد خانه ظلم و ستم و 
اشغال همچون بیت عنکبوت، سست، لرزان و نابود 
شدنی است، اظهار داشت: افتخارآفرینی در عرصه 
میدان با فرار گسترده اشغالگران نشان داد آژانس 
منحوس صهیونیسم نه تنها دیگر قادر نیست بر 
حجم اشغالگران بیفزاید، بلکه اشغالگران فعلی هم 
زمین و زمان را به هم می دوزند تا به کشورهای اصلی 
خود بازگردند. هاجری در بخش دیگری از سخنان 
خود با اشاره به سفر هیئت دولت به فارس، با اشاره 
به اینکه بدون تردید سفرهای استانی ریاست محترم 
جمهور منشأ خیر و برکت برای شهرها بوده و هست، 
اذعان داشت: ریاست جمهور انقلابی و ولایت مدار با 
روحیه جهادی و میدانی در سفرها دنبال گره گشایی 
قبل  دولت های  که  است  فروبسته ای  کارهای  از 
ادامه داد: شورا و شهرداری  برجای گذاشتند. وی 
شیراز در این سفر با ارائه بیش از ۲۱ هزار میلیارد 
تومان پروژه، جلودار عمران و آبادی شهر بوده و در 
بسترسازی، حضور و جلسات نقش اصلی را داشته 

و در آینده خواهد داشت.
از  قدردانی  ضمن  شیراز  شهر  شورای  عضو  این 
فرماندار  و  فارس  استاندار  از  حمایت  و  زحمات 
شهرستان شیراز، اظهار داشت: عدم صدور کارت های 
ملاقات و دیدارهای مردمی ریاست جمهوری برای ۱۳ 
عضو شورای شهر شیراز را پای غفلت و بی تدبیری 
نمایندگان دفتر ریاست جمهوری آمده از تهران و 

حوزه استانداری فارس می گذاریم.
وی ادامه داد: گرچه کار غافلانه آنها را توهین و 
شورای کلانشهر شیراز  شأن  و  جایگاه  به  جسارت 
می دانیم و بدون تردید مسئولان به غافلان و بی 
تدبیران تهرانی و شیرازی تذکر خواهند داد تا متنبه 

شده، رویه ناصواب خود را تکرار نکنند.
کنند  فکر  بعضی  مبادا  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ادارات  فعل  شهری، ام المخارج ترک  مدیریت 
و سازمانها یا زینت المجالس است که اگر چنین فکر 
کنند، جایگاه پارلمان شهری را به سوی استحاله و 
بی هویتی پیش می برند و بی حرمتی به رأی و نظر 
محترم  کرد: بقول رئیس  خاطرنشان  است،  مردم 
جمهور در شیراز: »لحن تند برخی دغدغه مندان 
بسیار دلپذیرتر از سخن منافقانه برخی هاست که 

در خلوت کار دیگری می کنند«. 
بعضی  جسارت  و  توهین  گفت:  هاجری 

غاصبان  و  تحمیل  سیاست بازان اصحاب 
مؤمن،  استاندار  به  مظلوم  انقلابی  جریان 
ریاست  حضور  در  انقلابی وسختکوش فارس، 
آقا  و  خوانده ها  پدر  باند  می دهد  نشان  جمهوری 
نیروهای  کردن  جدا  و  حاشیه سازی  دنبال  زاده ها 

انقلابی مستقل از ریاست جمهور مظلوم هستند.
وی همچنین ضمن تقدیر از زحمات وزیر کشور 
که  شیراز  شهرداری  پروژه های  افتتاح  و  بازدید  در 
فرهنگی  دادند، ساختار حوزه  قول دستور مساعد 
شهرداری شیراز ارتقا و تعالی مناسب پیدا نماید، 
به  توجه  با  دارم  تقاضا  از شهرداری شیراز  گفت: 
مصوبات و مستندات، قول و دستور مساعد وزیر 

کشور را تا به نتیجه رسیدن پیگیری کند.

انتقال  خصوص  در  شهر  شورای  عضو  این 
شهرک  به  شیراز  نرگس  نباتی  روغن  کارخانه 
صنعتی تاکید کرد: لازم است تمامی دستگاه ها به 
هرچه  انتقال  برای  کارخانه  مدیران سختکوش این 

سریع تر کمک و یاری رسانند.
رعایت حق  با  داد: فضای موجود  ادامه  هاجری 
ردیف  و  تهاتر  صورت  به  مالکین  کامل  حقوق  و 
بودجه های ملی، استانی و مدیریت شهری از پل 
فضای  بهترین  ادبیات  راه  چهار  )ع( تا  علی  امام 
بین المللی و ملی  برای ساخت مجموعه ای  ممکن 

برای اجلاس، همایش ها و برنامه های فاخر است.
وی با اعلام اینکه شهر به یک چنین مجموعه ای 
نیاز ضروی دارد، بیان کرد: این مهم در ارتقا و تعالی 

جایگاه شهر، نقش مناسبی خواهد داشت.
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز با اعلام اینکه 
فضاهای  ورزشی،  فضاهای  سبز،  فضاهای  سرانه 
بهداشتی و درمانی، فضاهای فرهنگی – مذهبی در 
حال حاضر اندک است، تصریح کرد: کمیسیون ماده 
۵ تا رسیدن به وضع مطلوب، به هیچ وجه نباید اجازه 
تغییر کاربری این فضاها را به تجاری یا مسکونی 
بدهد. هاجری با بیان اینکه تمامی دستگاه ها پای 
کار آمده تا وضع موجود را به سمت وضع مطلوب 
به حرکت در آورند، گفت: چنانچه پساب های شیراز 
توسط سازمان آب به شهرداری اختصاص داده شود 
را  شیراز  سبز  فضای  بزرگ،  طرح های  به  توجه  با 

می توان چند برابر کرد.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز:

کمیسیون ماده ۵ مقابل تغییر کاربری های غیرمجاز بایستد
عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: کمیسیون ماده ۵ تا رسیدن به وضع مطلوب، به هیچ وجه نباید اجازه تغییر کاربری فضاهای سبز،بهداشتی 

و ورزشی را به فضای تجاری یا مسکونی بدهد.

کمیسیون ماده 
5 تا رسیدن به 
وضع مطلوب، 

به هیچ وجه 
نباید اجازه 

تغییر کاربری 
این فضاها را 
به تجاری یا 

مسکونی بدهد

لزوم اختصاص اعتبار برای اصلاح و بهسازی شبکه توزیع و پایدارسازی آب روستاها؛
عملکرد آبفا آذربایجان شرقی در رفع تنش آبی زیربنایی و موثر بود

آذربایجان شرقی - فلاح: نشست بررسی برنامه ها و اقدامات انجام یافته در 
سطح روستاهای شبستر برای تأمین آب شرب پایدار برگزار شد.

در این نشست مشترک که در محل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان 
شرقی برگزار شد، نماینده مردم شهرستان شبستر در مجلس شورای 

اسلامی و رئیس سازمان برنامه و بودجه استان حضور داشتند.
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان 
شرقی در این جلسه اظهار کرد: برای تأمین آب شرب پایدار در سطح 
اقدامات  و  برنامه ریزی  انجام مطالعات،  از  شهرستان شبستر پس  
اجرایی در حال پیگیری می باشد. محمد خانی با اعلام این خبر به اقدامات 
در حال اجرای آبفای استان در سطح روستاهای شبستر اشاره کرد و گفت: 
با توجه به این  که اقدامات اجرایی مربوط به تأمین آب در سطح روستاها از قدمت بالایی برخوردار 
می باشد، لازم است برای شبکه توزیع از بابت اصلاح و بهسازی و تأمین آب پایدار سرمایه گذاری شود. 
خانی با تاکید بر لزوم اختصاص اعتبارات لازم برای اصلاح و بهسازی شبکه توزیع و پایدارسازی آب 
روستاها افزود: در طول چند دهه گذشته روستاها به  لحاظ جمعیت و احداث ساختمان ها رشد یافته اند 
و لازم است برای پایدارسازی آب روستاها، هم به  لحاظ شناسایی منابع جدید تأمین آب و نیز بهسازی 
شبکه توزیع آب که عمدتاً دچار فرسودگی شده اند، اعتبارات لازم اختصاص یابد تا در سال های آتی 
دچار مشکلات نباشند. در این نشست راستی نماینده مردم شبستر در مجلس شورای اسلامی ضمن 
تشکر از اقدامات شرکت آب و فاضلاب در رفع تنش آبی و محرومیت زدایی بخصوص در روستاهای 
استان اظهار کرد: با تلاش ها و اقدامات شرکت آب و فاضلاب استان شاهد انجام اقدامات زیربنایی و 
مؤثر برای تأمین آب پایدار در روستاها هستیم و امیدواریم با پیگیری همکاران و سایر نمایندگان همکار 

استان در مجلس شورای اسلامی، اعتبارات لازم برای اجرا و اتمام طرح های مربوطه تخصیص یابد.

نشان  عالی تبریز بر سینه خیّر بزرگ مدرسه سازی ایران
نشان عالی دوست دار کودک به مدرسه ساز بزرگ کشور اهدا شد

آذربایجان شرقی - فلاح: شهردار تبریز، نشان  عالی شهر تبریز را به نمایندگی 
مردم این شهر، بر سینه کریم مردانی آذر خیرّ بزرگ مدرسه سازی ایران 
نشاند. در ویژه برنامه "تکریم کریم"، که با قدرشناسی از چند دهه 
فعالیت خیرخواهانه کریم مردانی آذر برگزار شده بود، لوح زرین، 
نشان عالی شهر تبریز و نشان عالی دوست دار کودک به مدرسه 
ساز بزرگ کشور اهدا شد. همچنین شهردار تبریز از پروژه تولید فیلم 
سینمایی با محوریت شخصیت خیر ملی مدرسه ساز، کریم مردانی 
آذر خبر داد. همچنین در این رویداد، شهردار تبریز "نشان عالی 
دوست دار کودک" را برای اولین بار به کریم مردانی آذر، به عنوان یکی از 
مهمترین حامیان سلامت و آمورش کودکان اهدا کرد. این مراسم که با استقبال 
گسترده شهروندان تبریزی، چهره های سرشناس این شهر، دانش آموزان مدارس احداث شده توسط 
کریم مردانی آذر، خیرین مدرسه ساز، فعالین اجتماعی و ... برگزار شد، برنامه های متعددی در تکریم 
ایشان به اجرا در آمدند. قرائت قرآن، اجرای موسیقی توسط دانش آموزان مدارس حاج کریم مردانی 
آذر، گرامیداشت نودمین سالگرد تولد، اجرای اهدای گل و شادمانی به وسیله دانش آموزان مدارس 
مردانی آذری صورت گرفت. در این مراسم، کودکان مدارس مردانی آذری به ادای احترام به پدربزرگ 
معنوی خود پرداختند. اجرای بخش های مختلف برنامه توسط کودکان و نوجوانانی که در مدارس 
مردانی آذر تحصیل کردند یا سلامت خود را در بیمارستان ایشان بازیافته اند، انجام شد. رونمایی از 
تمبر اختصاصی خیر بزرگ مدرسه ساز کشور، مجسمه سردیس کریم مردانی آذر و تصویرگری چهره 
کریم مردانی آذر از دیگر برنامه های در نظر گرفته شده در این برنامه بود که با همراهی مخاطبان این 
برنامه همراه شد. آئین نکوداشت تکریم کریم به همت ستاد ویژه گرامیداشت این خیرّ بزرگ مدرسه 

ساز و همراهی شهرداری تبریز در سالن همایش های بین المللی خاوران برگزار شد.

رئیس شورای اسلامی شهر تبریز:
کارت منزلت به بازنشستگان اعطا می شود

آذربایجان شرقی - فلاح: رئیس شورای اسلامی شهر تبریز گفت: برای تامین 
نیازها و اولویت های سالمندان، کنار ایشان ایستاده ایم و برای بهبود 
شرایط آنها در شهر تلاش می کنیم. شهرام دبیری در ویژه برنامه 
"در سایه سار تجربه" که به همت سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی 
شهرداری تبریز و همزمان با روز جهانی سالمندان برگزار شده بود، 
اظهار داشت: فراهم کردن امکانات مناسب برای سالمندان از اولویت 
های شورای اسلامی شهر در این حوزه است و امیدواریم در تحقق 

این امر موفق باشیم.
وی خاطرنشان کرد: سالمندان دنیای تجارب بی بدیل هستند و ما باید 

ضمن احترام گذاشتن به این تجارب از این تجارب نیز بهره مند شویم.
دکتر دبیری با بیان اینکه تجارب این افراد، همواره می تواند برای نسل های جدید درس آموز و قابل 
ارجاع باشد، افزود: فراهم ساختن بستری که بتوان در آن از این تجارب برای نسل های بعدی، استفاده 
شود بسیار مهم است. رئیس شورای اسلامی شهر تبریز با اشاره به اقدامات صورت گرفته که قرار است 
در قالب "کارت منزلت" به بازنشستگان اعطا شود، افزود: با راه اندازی این طرح، استفاده از امکانات 
شهری برای سالمندان به صورتی بهتر و بیشتر فراهم خواهد آمد. وی همچنین با اشاره به مصداق هایی 
از آیه و روایت های اسلامی که به لزوم احترام بر سالمندان اشاره دارد، اظهار دارد، بر لزوم استفاده این 
تجارب تاکید کرد. لازم به ذکر است که ویژه برنامه "در سایه سار تجربه" با محوریت تبیین محورهای 
مرتبط با حیات مناسب برای سالمندان، ایجاد بسترها و تقویت زیرساخت ها و نیز استفاده از توان 
مجموعه ها در بدنه جامعه، به همت سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری تبریز و با همراهی 
شورای سالمندان استان، استانداری آذربایجان شرقی، شورای اسلامی شهر تبریز، شهرداری تبریز و 

اداره کل بهزیستی استان در فرهنگسرای بزرگ الغدیر برگزار شد. 

مدیرکل ورزش و جوانان استان قزوین:

 مدیرکل ورزش و جوانان استان قزوین از قطعی شدن سهمیه 
المپیک ۳ ورزشکار قزوینی خبر داد.

جلسات  سالن  در  که  خبری  نشست  در  مقدم  علایی  عباس 
سازمان ورزش و جوانان استان قزوین برگزار شد اظهار کرد: سال 
گذشته کاروان ورزشکاران ایرانی در رقابت های آسیایی ٢٠ مدال 
کسب کرد ه بودند که یک سوم این مدال ها مربوط به ورزشکاران 
قزوینی بود اما امسال از ١٣ مدال طلای کسب شده توسط کاروان 

ایران یک مدال مربوط به ورزشکار قزوینی است.
مدیرکل ورزش و جوانان استان قزوین ادامه داد: هفته جاری از 
قهرمانان قزوینی که در کاروان مسابقات آسیایی حضور داشتند 
تجلیل به عمل خواهد آمد و با توجه به توانمندی های موجود در 

انتظار داریم رضا علیپور، مهران برخورداری و  استان  ورزشکاران 
میرمصطفی جوادی در المپیک شرکت کنند. وی با بیان این موضوع 
که در هفته تربیت بدنی بیش از ۳۰۰ برنامه در سراسر استان برگزار 
خواهد شد توضیح داد: طی این هفته میزبان مسابقات کشوری 
فوتسال نظام مهندسی خواهیم بود و افتتاحیه زمین چمن مصنوعی 
بخش اک نیز انجام خواهد گرفت، ۲۰ خانه ورزش روستایی و ۳ 

سالن تیراندازی با ماهیت روستایی در این هفته افتتاح می شود.
علایی مقدم تبیین کرد: تعدادی از سالن ها و باشگاه های تحت 
نظارت بخش خصوصی نیز در ایام این هفته به افتتاح می رسند؛ در 
حوزه عمرانی هم اکنون ۵۶ پروژه در دست کار بخش دولتی و 8۶ 
پروژه در بخش خصوصی در جریان است ۲۶ پروژه ورزشی فعال در 
بخش دولتی داریم. وی گفت: چشم انداز ما این است که تا پایان 
سال تعداد ۵ یا ۶ پروه ای که بیش از 9۵ درصد پیشرفت دارند را 
به افتتاح برسانیم که خانه جوان، زمین چمن مصنوعی ضیاآباد و 

زورخانه بخش دانستهان از این جمله هستند.
این مسئول با اشاره به جابجایی سالن دولتخانه و سالن تختی 
که در این فضا قرار داشت گفت پروژه های مربوط به این مسئله به 
8۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد که تا کنون ١٨ میلیارد تومان آن 
تخصیص یافته است و به محض افزایش تخصیص این پروژه ادامه 
خواهد یافت. وی با اشاره به حضور تیم شمس آذر قزوین در لیگ 
برتر فوتبال تبیین کرد: با توجه به حضور تیم استان قزوین تاکنون 
بیش از ۲۰ میلیارد تومان برای اصلاح گیت، دوربین مدار بسته، 

راه بند، رختکن، سالن کنفرانس و… در ورزشگاه ١۵ هزار نفره سردار 
آزادگان هزینه کرده ایم و زیرساخت ها و کابل کشی های لازم برای 

نصب وی ای آر هم انجام شده است.
علایی مقدم ادامه داد: شرکت توسعه سازمان لیگ نیز تارتان 
را تا دو هفته آینده تکمیل خواهد کرد و هزینه اسکو برد، نور، 
آب بندی سکو، آسانسور را به عهده دارد و تاکنون ۵۰ میلیارد تومان 
هزینه انجام شده است و برای تکمیل شدن مجموعه به ۱۰ میلیارد 
دیگر نیاز داریم. وی یادآور شد: هفته تربیت بدنی انتظار داریم 
برنامه های تجلیل از استعدادهای برتر ورزشی الگوهای برتر حجاب 
و عفاف در همه شهرستان ها برگزار شود و برنامه زنگ ورزش که با 

همکاری آموزش و پرورش خواهد بود نیز اجرا می شود.
علایی مقدم با اشاره به فعالیت های حوزه جوانان گفت: مرکز 
و  توانمندی  ایجاد  ازدواج،  از  پیش  دوران  آموزش های  مشاوره، 
آموزش برای ۶8۰۰ موقعیت شغلی با همکاری جهاد دانشگاهی، 
تسهیل روند اعطای وام ازواج، تجلیل از جوانان برتر در جشنواره 
حضرت علی اکبر، اشتراک امکانات با سایر ادارات در مدیریت اوقات 
فراغت که بر اساس آن بیش از ٨هزار نفر به طور رایگان از استخر 

استفاده کرده اند از جمله فعالیت های این حوزه بوده است.
این مسئول افزود: طی این هفته با همکاری بسیج ورزشکاران 
اردوهای جهادی در ۶ شهرستان در زمینه نیازهای ورزشی برگزار 
خواهد شد و تدارک اردوهای راهیان نور برای ورزشکاران نیز دیده 

شده است.

وینی قطعی شده است سهمیه المپیک ٣ ورزشکار قز

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: اتاق های اصناف استان 
باید در چارچوب قانون نظام صنفی همه ظرفیت های قانونی موجود را برای 
حمایت کسب و کارها بکار ببندند.  دکتر محمد انصاری در نشست 
مشترک با اعضای هیات رئیسه اتاق اصناف مرکز البرز خاطرنشان کرد: 
در مقیاس ۲ میلیون و 8۰۰ هزار نفر جمعیت استان، بیش از یکصد هزار 
واحد صنفی در البرز فعالیت می کنند؛ این امر مستلزم اعمال مدیریت 

بسیار قوی و پویا در روند امور و نیازمند نظارت دقیق است.
وی ادامه داد: کثرت موجود می تواند از یک سو با مدیریت صحیح به 
افزایش رقابت در ارتقای خدمات و کاهش قیمت ها و در سویی دیگر، با عدم 

نظارت اصولی به ضریب صعودی قیمت ها منجر شود.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز تاکید کرد: علیرغم افزایش تحریم ها، روند تولید در کشور 
و در استان البرز رو به رشد است و خوشبختانه هیچگونه کمبودی به لحاظ تامین کالایی در کشور و استان 
مشاهده نمی شود، با این حال از اصناف منصف و در راس آنها از اتاق های اصناف و اتحادیه های تحت 
پوشش انتظار داریم به آرامش موجود در بازار کمک نمایند و در تامین حقوق مصرف کنندگان بیش از 
پیش سهم بسزای خود را ایفا کنند.  انصاری با اشاره به ظرفیت عظیم اصناف در حوزه مسئولیت های 
اجتماعی، گفت: اتاق اصناف از تشکل های بسیار مهم اقتصادی کشور است که از اختیارات و امکانات 
قانونی مناسبی برخوردار است و می تواند از فرصت های موجود در راستای توسعه فرهنگی و مسؤلیت 
های اجتماعی بهره برداری نماید. وی در پایان تصریح کرد: یکی از مهم ترین کارکردهای تشکل های بخش 
خصوصی، ظرفیت مشاوره ای آنها در روند تصمیم گیری هاست و انتظار می رود این مجموعه ها در توجه 

به نظریات و دیدگاه های افراد باسابقه و پیشکسوتان خود پیشگام باشند.

مدیرکل صمت استان البرز تاکید کرد:
ضرورت بکارگیری ظرفیت های قانونی اتاق اصناف در حمایت از کسب و کارها


